各位同學:

本會現正收集 2019 /2020 年度各個學系的應屆畢業生人數,如閣下為該屆應屆畢業生,歡迎掃描下面自己學系的 QR-Code,作為聯絡之用途,謝謝!

潘志勇 2019/2020 年度 澳門大學學生會畢業生委員會

Dear students,

We are now collecting the number of the graduates of the class of 2020. Please scan the QR-code of your major if you are the graduates of class of 2020 for further information. Thank you!

PUN CHI IONG 2019/2020 Graduation Committee of UMSU

學院	專業(學系)	QR Code
Faulty	Major	
人文學院 FAH	中國語言文學 Chinese Language and Literature	此QR Code在7天内(11月28日前)有效,重新组入药更新。
	英語研究 English Studies	◆ Class 2020英文系 Class 2020英文系 Valid until 1/27 and will update upon joining group

	日本研究 Japanese Studies	2020日文系year4
	葡語研究 Portuguese Studies	Due to the group exceeds 100 members. Additional members please find the major representative to invite the group in order to join.
	歷史學 History	歴史系畢業生群
工商管理學院 FBA	會計學 - 專業會計學 Accounting - Professional Accounting	2020 專業會計系畢業生







教育學院 FED	中文教育 Chinese Education	业 GR Code 在7天内(11月27日前)有效,風新進入將更新。
	英文教育 English Education	Please find the major representative to invite the group or graduation committee in order to join.
	學前教育 Pre-Primary Education	Please find the major representative to invite the group or graduation committee in order to join.
	小學教育 Primary Education	Please find the major representative to invite the group or graduation committee in order to join.
健康科學學院 FHS	生物醫藥學 Biomedical Sciences	2020 FHS Graduation Group Valid until 11/27 and will update upon joining group
法學院 FLL	中文授課日間課程 Chinese Language Day Time Programme	2020中文法學畢業生群會 BOR Code在7天內(11月29日前有效,裏能混入與更新。

	中文授課夜間課程 Law in Chinese Language Programme (Evening)	法律夜班畢業生群
	中葡雙語授課五年制 課程 Chinese and Portuguese Language Five-year Programme	2020中葡法律系畢業生群 � Válido até 11/29 e atualizará ao se juntar ao grupo
	葡文授課五年制夜間 課程 Portuguese Language Five-year Programme	Finalistas 2020 (葡文法律)
社會科學學院 FSS	傳播學 Communication	Due to the group exceeds 100 members. Additional members please find the major representative to invited the group in order to join

經濟學 Economics	第二個份7天內(11月27日創刊及、重新进入用更新
政府與公共行政 - 公共行政 Government and Public Administration - Public Administration	② 2016-2017 GPA ❷ UM ■ ② UM ■ ③ ② UM ■ ③ ② UM ■ ③ ② ② ② ② ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③ ③
政府與公共行政 - 國際關係 Government and Public Administration - International Relationship	IR graduation group
心理學 Psychology	2019-2020心理學畢業生 Group 此公R Code 在7天内(11月28日前)有效,車新進入時更新。

	社會學 Sociology	Please find the major representative to invite the group or graduation committee in order to join.
科技學院 FST	計算機科學 Computer Science	2019-2020計算機科學畢業 Group (B) (C) (C) (C) (C) (C) (C) (C) (C) (C) (C
	土木工程 Civil Engineering	2016 屆澳大土木
	電機及電腦工程 Electrical and Computer Engineering	16-17 ECE Year 4

